
 
 

Referat bestyrelsesmøde 4.9.2019 på Skype  

Deltager: Anja Laulund, Christina Konge, Ole Lau, Niels Zink og Søren Jelsbak  

1. Godkendelse referat fra sidste møde  

Godkendt  

2. Pokaler  

Pokaler er bestilt. Tekst l sokkelplader vendes og besluttes. Ole sender oplysninger videre. Har fået 
rigtig gode tilbud og har sparet en del penge i forhold l sidste år.  

3. Kranse/Blomster  

Tekst bestemmes l bånd på kranse. Kranse er bestilt. Ole bestiller blomster. Ole sender tekster l 
bånd. Priser på blomster er også blevet en del billigere end sidste år. Det diskuteres om flere skal 
påskønnes.  

4. Vandrepokaler  

Er indsamlet. Stemmer er talt op. Ole videregiver navne l gravør. 
Vi skal huske at tage billeder af fighterne l hjemmesiden.  

5. Zibra  

Har 2 løb tilbage. Vi skal have fundet ud af hvad vi gør med sponsorer l disse. Muligheder 
diskuteres.  

6. Årshjul.  

Tages op efter sidste DM-afd. Hoveder lægges i blød mht. udformning/ årets 
gang.  

7. Evt.  

Kalendermøde: 9.11. samme dato som planlagt årsmøde. Årsmøde fly es, Ole kontakter 
Daugberg.  

Ris / ros vedr. løb i Kolding. Fed bane, men for meget med 9 fra start, smal bane. Helhedsindtryk: Godt 
race.  



 
 

8. Næste møde  

Punkter på næste: Vedtægtsændringer  

Årsmøde  

Næste møde på Skype 2.10.2019 kl. 19.00  
 


